
Z á p i s 

ze schůzky Komise pro informační technologie, konané 

dne 13. března 2007 
  
  
Přítomni: M.Bárta, L.Beneš, V.Brunnhofer, I.Černý, P.Černý, M.Fridrich, V.Havlík, P.Hejda,  

M.Indra, O.Jakl, J.Jakubík, I.Janda, J.Jursa, M.Nečesal, P.Schauer, J.Strnad, 
P.Sunega,  J.Štrunc, M.Tůma, J.Vackář, P.Vaníček 

 
Omluveni:  J.Nadrchal, P.Přikryl  
 
 
  
Program:  
  
 1. Vyúčtování rozpočtu 2006 
 2. Návrh rozpočtu pro rok 2007 
 3. Semináře a prezentace v roce 2007 
 4. Různé 

 
 
Schůzku zahájil a řídil předseda Komise M.Tůma.  
 
Ad 1) 
M.Tůma shrnul vyúčtování loňského rozpočtu KIT. Uvedl, že z přidělených 6 800 tis. Kč 
investičních prostředků jich bylo rozděleno pouze 3 701 tis. Kč. Na druhou stranu,  přidělené 
neinvestiční prostředky ve výši 13 000 tis. Kč byly přečerpány o 469 tis. Kč.  
Dále oznámil, že objem přidělených finančních prostředků zůstane v roce 2007 zachován, 
tak jak byl schválen rozpočet Akademickým sněmem. 
   
Ad 2)  
M.Indra přednesl požadavky navrhovatelů (viz příloha 1 – Tab. Rozpočet KIT na rok 2007). U 
položek 1 a 9 (firewall Cisco ASA) KIT doporučila navýšit požadovanou dotaci tak, aby 
odpovídala výkonnější verzi zařízení. U položky 5 (mikrovlnné pojítko ÚOCHB - 
EÚ,GLÚ,ÚSD)) naopak požadovanou dotaci snížila s doporučením vybrat jiného dodavatele. 
Položku 8 (připojení detašovaného pracoviště Třeboň) KIT schválila podmíněně a pověřila 
pracovníky Odboru správy sítí (OSS), aby oprávněnost požadované investice na místě 
prověřili.  
Rovněž položka 2 neinvestičních prostředků (podpis smluvní dohody o vstupu AV ČR do 
licenčního programu CLP 4.5 EDU firmy Adobe Systems a nákup 60 produktů Adobe 
Acrobat v anglické verzi, viz příloha 2) byla schválena podmíněně za předpokladu, že se 
podaří prosadit změna metodiky bodového hodnocení těchto produktů. Současná verze 
licenčního programu CLP 4.5 EDU neumožňuje sčítat bodové hodnoty nakoupených 
anglických a lokalizovaných (českých) verzí.  
  
Ad 3) 
KIT souhlasí s pořádáním semináře zaměřeného na bezpečnostní aspekty LAN. Uspořádání 
dalších seminářů nebo prezentací na doporučené téma zajistí tajemník KIT. 
 
 
  



Ad 4) 
Byla diskutována výše tarifů za IP Telefonii nabízenou různými operátory. KIT pověřila Odbor 
správy sítí prověřit platební tarify hovorů uskutečněných v rámci IP Telefonie mezi sítěmi 
Cesnet  a sítěmi ostatních komerčních operátorů. 
Dále bylo oznámeno zahájení vydávání serverových certifikátů SureServerEDU sdružením 
Cesnet. Postup získání certifikátu je podrobně uveden na webových stránkách sdružení 
Cesnet: http://www.cesnet.cz/pki/cs/st-guide-gs.html .   
 
 
 

V Praze dne 14. března 2007 

Zápis: H. Koblihová, M. Indra 
 
 
 
        Schválil: M.Tůma 
 


